



In WS1 oben und unten eine Sprosse mit einem Hammer einschlagen. WS2 auf die andere Sprossenseite aufsetzen und mit Hilfe des Schlagklötzchens und einem Hammer festschlagen.
In WS3 und WS4 ebenfalls eine Sprosse einschlagen.

Jeweils zwei Stabmuttern mit dem Schlitz nach aussen in WS5 und WS6 einsetzen. Diese Balken dann mit den Stabmuttern nach unten gerichtet an WS1 bzw. WS2 mittels den Flachkopfschrauben M6x90mm montieren.

Unter WS5 und WS6 die verbleibenden zwei Sprossen in WS1 sowie WS2 eintreiben.
WS3 und WS4 mit Hilfe der Flachkopfschrauben an WS5 und WS6 befestigen.

Mit Hilfe der 6x70mm-Schlossschrauben die Lehne und die Sitzfläche montieren. Mit Unterlegscheiben und Muttern kontern. Darauf achten, das sich der Schraubenkopf beim Anziehen der Muttern nicht zu tief in das Holz einzieht.

Schraubenabdeckungen einsetzen.

D

Take out WS1 and hammer the rungs on the top and bottom. Hammer the other end of the rungs in WS2. Please use a piece of wood to hammer the rungs into the holes to avoid any damage on the components. Take out WS3 and WS4 and hammer the rung in between.

Take out a slotted nut and place them in WS5 with the slot facing outside. Hold the nut in the groove turn it up side down and screw the WS1 and WS6 together with the flat head screw M6x90mm. Follow the same procedure to screw the WS2 and WS5 together.

Under WS5 and WS6 hammer the two rungs into WS1 and WS2.
Using flat head screws M6x90mm and slotted nuts attach WS3 to WS6 and WS4 to WS5. Please refer to the step two above.

Fix the back rest and the seat to the chair by using 6x70mm mashroom head bolts. Use the washers and barrel nuts to lock the end. Please be careful not to screw the bolts too tight that the head of the bolts get buried in the wood. Place plastic

GB



Schlossschraube M6 x 70 mm
+ Flansch-mutter M6

Mashroom head bolt M6 x 70 mm
+ flange nut M6



Flachkopfschraube M6 x 90 mm Flat head screw M6 x 90 mm



Stabmutter M6 x 13 mm Slotted nut M6 x 13 mm